
Protokół Nr 9.2022 

posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Górzyca  

27 grudnia 2022 r.  godz. 15
00

. 

 

 

Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka otworzył wspólne posiedzenie 

komisji stałych rady. Powitał wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 3 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 1 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

3 członków na  skład osobowy 4) 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 4 członków na skład osobowy 4). 

  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że ogółem obecnych jest 11 radnych – 

lista obecności stanowi załącznik do protokołu i poinformował, że na 

posiedzeniu komisji są obecni przedstawiciele firmy H2 Energy w osobach pan 

Jakub Styczeń i pan Robert Rowicki. 

 

Przewodniczący posiedzenia spytał czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Nie zgłoszono żadnych propozycji z porządku obrad posiedzenia Komisji. 
 

Porządek obrad: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Rzepińskiej w 

miejscowości Górzyca. 

2. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty 

i ustalenie   stawek opłat za pojemniki na terenie Gminy Górzyca. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Górzyca na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2030”. 

5. Projekt  uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2022 rok Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r.  

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Górzyca na 2023 rok. 



7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Górzyca na lata 2023-2029. 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Górzyca na 

rok 2023. 

9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Górzyca na rok 2023. 

10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Górzyca na rok 

2023. 

11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Sfery 

Socjalnej Rady Gminy Górzyca na rok 2023. 

12. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków  i Petycji Rady Gminy Górzyca na rok 2023. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Rzepińskiej w miejscowości 

Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Gł. Spec. Ds. budownictwa, inwestycji                   

i gosp. przestrzennej Sławomir Czapłon. 

 

Dyskusja. 

 

Radna Janina Bryl zapytała gdzie dokładnie przewiduje się budowę pawilonu 

handlowego DINO w Górzycy? 

Pan odpowiedział, że jest to ulica Rzepińska lewa strona przy wyjeździe z 

Górzycy. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany studium uwarunkowań                               

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca. 

roku. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Gł. Spec. Ds. budownictwa, inwestycji                   

i gosp. przestrzennej Sławomir Czapłon oraz obecni na posiedzeniu komisji 



przedstawiciele firmy H2Energy szczegółowo omówili planowaną inwestycję                

w Laskach Lubuskich również przedstawili prezentację multimedialną. 

 

Dyskusja. 

 

Radny Krzysztof Krupa stwierdził, że wpłynęło 86 indywidualnych wniosków                

i jeden wniosek podpisany przez 13 osób, razem ok. 100 osób przeciwko 

odrolnieniu gruntów. Radny zapytał czy inwestor odbył z mieszkańcami 

spotkanie i zapoznał ich z planowaną inwestycją? 

Pan Sławomir Czapłon odpowiedział, że odbyło się spotkanie inwestora - firmą 

H2 Energy z mieszkańcami Laski Lubuskie, na którym bardzo dokładnie 

omówiona była planowana inwestycja. 

Radny Krzysztof Krupa stwierdził: jak mamy się rozwijać kiedy nie ma zgody 

na tak dochodową inwestycję. 

 

Radna Janina Bryl zapytała gdzie dokładnie będzie zlokalizowana farma 

fotowoltaiczna w Laskach Lubuskich? 

Pan Sławomir Czapłon odpowiedział, że teren pod farmę fotowoltaiczną 

zaznaczony jest na mapie na kolor fioletowy i okala miejscowość od północno-

zachodniej strony. 

 

Radna Maria Syktus odniosła się do wypowiedzi radnego Krzysztofa Krupy          

i stwierdziła, że gdyby radny był obecny na spotkaniu zorganizowanym przez 

inwestora z mieszkańcami Lasek Lubuskich to znałby dokładnie zagadnienie. 

Powiedziała, że Inwestor na tym spotkaniu nie potrafił dokładnie przedstawić 

zakresu działania tej inwestycji. Dodała, że faktycznie dochody z tej inwestycji 

dla gminy mogą być duże, ale Wójt powiedział, że niekoniecznie będą one 

przeznaczone na miejscowość Laski Lubuskie. Radna powiedziała, że obszar 

ponad 200 ha na tę inwestycję to dużo i mieszkańcy obawiają się jej, po prostu 

boją się takiego sąsiedztwa. Podczas spotkania przedstawiciele firmy H2 Energy 

nie potrafili odpowiedzieć na wszystkie pytania kierowane do nich przez 

mieszkańców Lasek Lubuskich i dokładnie przedstawić zagadnień związanych z 

produkcją t.zw. zielonego wodoru. 

 

Radny Krzysztof Krupa powiedział, że faktycznie nie uczestniczył w spotkaniu 

w Laskach Lubuskich, nie mógł i bardzo żałuje. 

 

Wójt powiedział, że wszystkie zagadnienia związane  z omawianą inwestycją są 

bardzo ważne i temat jest nam zupełnie nieznany,  dlatego poprosił firmę H2 

Energy o zapoznanie mieszkańców miejscowości Laski Lubuskie jak również 

radnych z tą inwestycją.  

 

 



 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że jest bardzo zaskoczony tak dużym 

sprzeciwem ze strony mieszkańców miejscowości Laski Lubuskie.  Powiedział, 

że popiera tę inwestycję, ale nie dziwi się mieszkańcom Lasek Lubuskich. Jest 

to nowy temat, mało jest przykładów na funkcjonowanie i oddziaływanie na 

środowisko w praktyce tego typu działalności. Przewodniczący Rady poruszył 

zagadnienie związane z hałasem jaki może być emitowany przez urządzenia.              

W odpowiedzi przedstawiciele inwestora poinformowali, że jeżeli chodzi                    

o emisję hałasu to może on być w granicach maksymalnie do 10 decybeli. 

Poinformowano, że w projekcie inwestycji są zastosowane formy wygłuszające 

emisję hałasu np. w formie pasu zieleni i  odległości od zabudowań 150 m. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział że popiera tę inwestycję i przedstawił 

przykład swojego miejsca zamieszkania,. Gdzie jest w bardzo bliskim 

sąsiedztwie farmy fotowoltaicznej w odległości ok 5-10 m. Powiedział, że nie 

doświadcza żadnych uciążliwości z tego powodu. 

 

Przedstawiciel inwestora stwierdził, że mieszkańcy mają obawy co do tej 

inwestycji z uwagi braku wiedzy na ten temat. 

 

Wójt Gminy Robert Stolarski stwierdził, że ta inwestycja jest szansą dla gminy, 

nie tylko z uwagi na dochody, ale również powstanie miejsc pracy dla 

mieszkańców gminy. Powiedział, że jesteśmy dopiero na etapie opracowywania 

Studium. Kolejnym etapem będzie plan zagospodarowania przestrzennego, 

który już dokładnie precyzuje warunki związane z inwestycją. Wójt stwierdził, 

że inwestycja spowoduje wpływ środków finansowych co będzie korzystne 

również dla miejscowości Laski Lubuskie. Ta inwestycja jest idealna pod 

każdym względem: ekologicznym i ekonomicznym. 

 

Radny Rafał Baran stwierdził, że do tej pory gmina nie miała takiej szansy 

inwestycyjnej. Mieszkańcy nie wiedzą jeszcze jak  to może wpłynąć na ich 

życie i dalszych pokoleń. Temat jest zupełnie nieznany. 

 

Rady Ryszard Dębiński zapytał jaka jest przewidziana  odległość  do 

najbliższych zabudowań w Laskach Lubuskich? 

W odpowiedzi poinformowano, że jest to 150 m. 

 

Radny Kazimierz Wontor powiedział, że kupując ziemię w Laskach Lubuskich        

i osiedlając się tam m liczyliśmy na zieleń, czyste powietrze i spokój. 

Mieszkańcom Lasek Lubuskich ta inwestycja się nie podoba i mają prawo do 

wypowiedzenia się na ten temat. Wyrazili swoją wolę w konsultacji społecznej. 

Ludzie chcą żyć po staremu, w spokoju. Powiedział, że ludzie mają wątpliwości. 

 



Brak dalszej dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  negatywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 1 głos „za” przy 2 głosach „przeciw”. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenie   stawek 

opłat za pojemniki na terenie Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła  Sekretarz Gminy Anna Kwiek-

Judycka. 

Dyskusja. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Górzyca na lata 2022-2025 z perspektywą do roku 2030”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

Dyskusja. 

 

Radny Kazimierz Wontor zaproponował, aby nie likwidować studni przy stacji 

PKP. 

Wójt odpowiedział, że jest nakaż, poi przejęciu mienia od PKP jesteśmy 

zobowiązani przepisami do likwidacji ujęcia wody innego jak z wodociągu. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2022 rok Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

Dyskusja. 

 



Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Górzyca na 2023 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

Dyskusja. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Górzyca na lata 2023-2029. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

Dyskusja. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Górzyca na rok 

2023. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof 

Bańka. 

 

Dyskusja. 

 

Radna Stanisława Urban zaproponowała, aby w miesiącu grudniu posiedzenia 

Komisji Stałych odbywały się przed sesjami. 

Wójt odpowiedział, że zobaczymy jak to będzie i czy technicznie będzie taka 

możliwość. 

 

Opinia wszystkich komisji jednogłośnie 11 głosów „za”. 

 

 

 



Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Górzyca na rok 2023. 

 

Projekt uchwały przedstawi i omówi Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof 

Bańka. 

Dyskusja. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 3 członków ze składu komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Górzyca na rok 2023. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof 

Bańka. 

Dyskusja. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Sfery Socjalnej 

Rady Gminy Górzyca na rok 2023. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof 

Bańka. 

Dyskusja. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Górzyca na rok 2023. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof 

Bańka. 

Dyskusja. 

 



Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym,  

pozytywna: na obecnych 1 członka ze składu komisji - 1 głos „za”. 

 

Ad. 13 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Zakończenie wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Górzyca – 

godz. 17
30

.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

     (-) Krzysztof Bańka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sam. 1431.1.2023            Górzyca 2023-03-02 

 

Stowarzyszenie Sieć Obywatelska  

Watchdog Polska 

ul. Ursynowska 22/2 

2-605 Warszawa 

 

 W odpowiedzi na zapytanie z dnia 27 lutego 2023 r., przesyła się 

następujące informacje dotyczące sesji zdalnych: 

 

Ad. 1 

W latach 2020-2022 Rada Gminy Górzyca prowadziła obrady                                    

z wykorzystaniem środków do porozumiewania się na odległość. 

Ad. 1a 

W ww. okresie przeprowadzono 9 sesji w zdalnym trybie. Publiczność miała 

możliwość tylko do obejrzenia transmisji. 

 

Ad. 2 

W roku 2023 do chwili otrzymania wniosku nie odbyto żadnej sesji Rady 

Gminy w trybie zdalnym., 

 

Ad. 3 

Oprogramowanie do prowadzenia sesji zdalnych nie pozwala na udział 

publiczności w obradach. 

Ad. 3a 

Korzystamy z oprogramowania: POSIEDZENIA.PL 

 

Ad. 4 

W latach 2020-2022 nie wprowadzono zmian w Statucie Gminy Górzyca,                        

w związku z prowadzeniem obrad w zdalnym trybie. 

 



Ad. 5 

Rada Gminy dysponuje łączem wykorzystywanym do realizacji transmisji                    

i prowadzenia sesji zdalnych p.n. 1 Gbit/sec . 

Ad. 5a 

W okresie od marca 2020 roku do dnia dzisiejszego zmieniła się jakość łącza 

internetowego, którym dysponowała Rada Gminy. 

 

Otrzymują: 

1. Adresat. 

2. A/a. 
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